
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2017–2018 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2018Z07541 

Vragen van de leden Van Nispen en Van Raak (beiden SP) aan de Minister 
van Justitie en Veiligheid over het bericht dat Meld Misdaad Anoniem 
gegevens doorverkoopt (ingezonden 20 april 2018). 

Vraag 1
Bent u ervan op de hoogte dat Meld Misdaad Anoniem tegen betaling 
anonieme tips doorverkoopt?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het in eerste instantie een overheidstaak is om 
meldingen van misdaad aan te nemen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat gemeenten en instanties als de Algemene Inlichtingen- 
en Veiligheidsdienst (AIVD) en de belastingdienst niet zouden hoeven te 
betalen om meldingen over misdaad te kunnen krijgen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Vindt u het gerechtvaardigd dat de gemeente Amsterdam aanzienlijk meer 
per melding moet betalen dan bijvoorbeeld de gemeente Utrecht? Zo ja, 
waarom? Zo nee, wat gaat u hierop ondernemen? 

Vraag 5
Waarom is er gekozen voor een subsidieconstructie en is er geen anonieme 
«kliklijn» bij bijvoorbeeld de politie ondergebracht? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de politie eerst onderzoek zou moeten doen wanneer 
er een anonieme tip binnenkomt, alvorens iemand op basis daarvan te 
arresteren? 

Vraag 7
Hoe wordt voorkomen dat meldingen, die online gemakkelijk kunnen worden 
gedaan, leiden tot onnodige stigmatisering? 

1 https://www.groene.nl/artikel/achter-de-blauwe-poort
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Vraag 8
Deelt u de mening dat het verkopen van deze gegevens kan leiden tot 
perverse prikkels om meer eigen inkomsten te genereren en zo de kwaliteit 
van de doorgegeven meldingen achteruit kan gaan? Zo nee, waarom niet?
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